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Zápis ze 120. jednání Kolegia děkana Právnické fakulty Univerzity Karlovy 

 konaného dne 12. května 2025 

  

 

Účast: děkan Boháč, tajemník Hájek, proděkani Antoš, Handrlica, Honusková, Chromá, Pfeiffer, 

Tomášek, koordinátor dr. Urban, místopředsedové AS PF UK dr. Říha a kol. Linzer 

 

Omluveni: koordinátorka prof. Koldinská, předseda AS PF UK dr. Staša 

 

Program: 

1. Děkan 

1a Rekonstrukce fasády a oken 

2. Tajemník 

3. Magisterské studium 

4. Doktorské studium 

5. Inovace ve studiu 

6. Komunikace a IT 

 

1. Děkan 

1.1. Děkan upozornil na nové ustanovení § 70 odst. 5 zákona o vysokých školách, které 

s účinností od 1. března 2025 ukládá akademickým pracovníkům povinnost informovat 

vysokou školu o každém svém dalším pracovním poměru na jiné vysoké škole, veřejné 

výzkumné instituci nebo jiné výzkumné instituci. 

1.2. Děkan informoval o předpokládaném programu zasedání Komise pro otázky studia dne 

22. května 2025. Hlavním bodem programu bude diskuse o habilitačních a profesorských 

kritériích. 

 

1a Rekonstrukce fasády a oken 

1a.1. Zhotovitel tento týden dokončí stavbu lešení ve dvoře, a to včetně průjezdového bednění, 

přičemž dále řeší s technickou správou komunikací zábory pro stavbu lešení v ulici Břehová 

a 17. listopadu. 

 Dne 15. května 2025 bude probíhat další vzorování repasovaného okna (naproti místnosti 

č. 22) a nového okna (místnost č. 1) a vzorkování tryskání fasády (zejména dvůr fakulty), 

a to pro účely souhlasu zástupců NPÚ a OPP MHMP. 

 

2. Tajemník 

2.1. Tajemník fakulty informoval, že dne 7. května 2025 proběhla porada tajemníků fakult 

a ředitelů součástí UK, hlavními body programu byly: 

- flexinovela zákoníku práce k 1. červnu 2025, 

- školení ke zpracování osobních údajů,  

- problematika služebních bytů. 

2.2. Kolegium děkana souhlasí se zapůjčením/pronájmem místností (prostor): 

2.2.1. Common Law Society 

Na kávu s JUDr. Kateřinou Šimáčkovou aneb jak se psalo Mužské právo 2, datum 
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konání: 26. 5. 2025 (od 14:00 do 17:00), m. č. 404 

Kolegium děkana upozorňuje žadatele k pronájmu/zapůjčení prostor na PF UK, 

že s ohledem na probíhající rekonstrukční práce v budově fakulty (způsobující mj. hluk, 

prašnost atd.), může být realizace schválených žádostí z výše uvedených důvodu 

znemožněna a schválené rezervace tak mohou být vedením fakulty dodatečně upraveny, 

popř. zrušeny. 

 

3. Magisterské studium 

3.1. Proděkanka Chromá představila návrh opatření děkana k harmonogramům magisterského 

programu Právo a právní věda, navazujícího magisterského programu Specialised Law 

Studies a doktorských studijních programů pro akademický rok 2025/2026. Kolegium návrh 

schválilo a návrh je předložen akademickému senátu k projednání na květnové zasedání. 

 

4. Doktorské studium 

4.1. Proděkan Handrlica informoval o tom, že do doktorských studijních programů realizovaných 

na naší fakultě se v nadcházejícím přijímacím řízení hlásí celkem 99 uchazečů, z toho 

32 přihlášek bylo podáno do prezenční formy.  

Studijní oddělení rozešle během následujícího týdne přehledy přihlášených uchazečů 

garantům jednotlivých studijních programů. 

 

5. Inovace ve studiu 

5.1. Dr. Urban informoval, že stejně jako v minulých akademických letech bude i letos 

studujícím v 1. ročníku nabídnuta účast v dobrovolných studijních kruzích. Bude otevřeno 

8 kruhů pro 200 studujících. Nově se o jejich fungování budou starat Mgr. Zsófia Folková 

a Iveta Nožičková z Katedry právních dovedností. Kolegium děkana děkuje dr. Haně 

Schützové za dosavadní organizaci studijních kruhů. 

 

6. Komunikace a IT 

6.1. Proděkan Antoš informoval o jednáních se společností Wolters Kluwer kvůli plánovanému 

ukončení podpory ASPI Cloud, který má být plně nahrazen online ASPI. Cílem je zajistit, 

aby i po této změně nejen zaměstnanci, ale také studující měli nadále přístup k celému 

obsahu ASPI, pokud se budou připojovat z lokální sítě fakulty, což jim dosud počítače v PC 

učebnách a v knihovně umožňovaly. 

 

 

Zapsala: Adéla Hrubešová 

Schválil: prof. JUDr. Radim Boháč, Ph.D. 


